
Referat 11.08.2010

Referat fra bestyrelsesmøde onsdag d. 11-08-2010

Gennemgang af strategiplan.

Søen:

Vi venter stadig på svar fra kommunen omkring dræn mm. Søen er en §3. hvilket vil sige at vi ikke
bare kan lade den stå hen. Søen skulle gerne overgå til den overordnede grundejerforening. Bente
tager kontakt til Anja Kiel fra Tåstrup Kommune snarest. For at få en afklaring omkring dræn mm.

Overdragelse af Kloak/vej mm:

Der skal følges op hvor langt L&R er kommet dem de mangler som stadig ikke er tilvejebragt (jens
tager kontakt til L&R)

Overordnet Grundejerforening.

Allan fremover vil varetage alle spørgsmål og deltage i de overordnet møder der er omkring dette
emne. Som det ser lige nu, vil søen indgå i den overordnet grundejerforening.

Skovbælter.

Der har været en del henvendelser fra flere af beboer, at der ikke har været gjort nok for at holde
skovbælterne nede i en stand som vi alle kunne være bekendt. Jens vil svare beboerne på
ovennævnte spørgsmål. Jens vil indhente tilbud fra gartneren, så vi kan få vores skovbælter i en
tilfredsstilende tilstand.

Renholdes af fortove.

Der er stadig utilfredshed i bestyrelsen hvordan ukrudtsbekæmpelsen bliver udført. Der vil blive
runddelt en skrivelse fra bestyrelsen til grundejerne, for at få evt. Misforståelser tilendebragt
omkring vedligeholdes af vores fælles fortove. Debbie sender denne skrivelse ud snarest.

Mos på tegltage.

Jens arbejder på en rundskrivning til grundejerne, for at finde ud af om der er en fælles interesse i et
tilbud på fjernelse af mos.

Således opfattet af Allan Johansen.

Næste møde afholdes hos Helle onsdag d 15. september.


